

فهرس المحتويات

م	عنوان البحث	الصفحة
١	إدارة فرق العمل بكلية التربية بنين بالقاهرة جامعة الأزهر ومتطلبات تفعيلها "دراسة حالة" د. أحمد عبد الفتاح حمدي الهنداوي د. محمود صلاح أحمد علي	١
٢	دراسة ميدانية للاندماج الوظيفي لدى المعلمين في مدارس التعليم الأساسي بمحافظة القليوبية د. حسام الدين السيد محمد ابراهيم د. أحمد زينهم نوار	٦٠
٣	تصور مقترح لتحسين الإنتاجية العلمية لدى أعضاء هيئة التدريس في الجامعات اليمنية د. انشراح أحمد إسماعيل غالب	١٥٠
٤	الذكاءات المتعددة لدى التلاميذ الصم وضعاف السمع بالمرحلة الابتدائية بالمنطقة الشرقية بالمملكة العربية السعودية دراسة وصفية مقارنة أ. زكية عبدالمحسن حسين الناصر د. عبدالرحمن خالد عبدالرحمن الخليفة السيد	١٩٣
٥	برنامج في القراءة الموسعة قائم على نظرية الحجاج اللغوي لتنمية مهارات القراءة التحليلية الحجاجية والكتابة الإقناعية لدى دارسي اللغة العربية الناطقين بغيرها د. محمد أحمد أحمد عيسى	٢٢٤



TABLE OF CONTENTS

	Title	Page
1	Managing Teamwork at the Faculty of Education for Boys in Cairo, Al-Azhar University, and the Requirements for Activating them "Case Study" Dr. Ahmed A. H. Alhendawy Dr. Mahmoud S. A. Ali	1
2	A Field Study of the Job Engagement of Teachers in Basic Education Schools in Qalyubia Governorate Dr. Hossam El Din E. M. Ibrahim Dr. Ahmed Z. Nawwar	60
3	A Proposed Vision to Enhance the Scientific Productivity of Faculty Members in Yemeni Universities Dr. Enshirah A. I. Ghalib	150
4	Multiple Intelligences among Students who are Deaf and Hard-of-Hearing at the Elementary School Levels in the Eastern Province of the Kingdom of Saudi Arabia, a Descriptive Comparative Research Miss. Zakiyah A. Alnasser Dr. Abdulrahman Kh. Alsayed	193
5	A Program in Extensive Reading Based on the Theory of Linguistic Argumentation to Develop the Skills of Analytical Argumentative Reading and Persuasive Writing for Non-Native Speakers of Arabic Dr. Mohamed A. A. Issa	224